

Referent*in

Speaker



Weltkongress Gebäudegrün

World Green
Infrastructure Congress
WGIC 2023

www.bugg-congress2023.com

Kontaktdaten / Contact information

Per Malmos
Malmos A/S and Zinco Denmark A/S
Sale
Gl. Marbjergvej 11
DK - 4000 Roskilde
Denmark
0045 40555342
per@malmos.as
www.malmos.as and www.zinco.dk



(English version below)

Kurzvita

Landschaftsarchitekt MDL von der Universität Kopenhagen, Abteilung "Leben", 1984
1984 – 1987 Leiter der Abteilung "Greenery" im Bauunternehmen K. Fl. Jacobsen a/s Dk.
1988 - jetzt Inhaber und Direktor/Verkaufsleiter im Landschaftsbauunternehmen Malmos a/s DK
2003 - jetzt Inhaber von Zinco Danmark a/s in Zusammenarbeit mit Zinco gmbh.
Ab Dez. 2019 sind sowohl Malmos a/s als auch Zinco Danmark a/s im Besitz von idverde.
Ich bin Mitglied und aktiv in Organisationen; Danish Landscapecontractors (Danish ELCA),
und Unterabteilungen dieser.

Vortragstitel

Copenhill. Die Skipiste auf dem Dach - ein sehr außergewöhnliches Projekt

Kurzbeschreibung des Vortrags

Ich werde einen kurzen Eindruck von meiner Funktion bei diesem Projekt geben. Ich helfe in den 6 Jahren vor Baubeginn den Landschaftsarchitekten und Architekten dabei, diese "noch nie dagewesene" Landschaft zu bauen. Wir besprechen dies mit dem Projektleiter des Bauherrn.

Ich werde einige Beispiele aus der Ausschreibungs- und Verhandlungsphase von 8 Monaten, einige Beispiele aus der Bauphase von fast 2 Jahren und aktuelle Beispiele aus unserer Zusammenarbeit mit dem Bauherrn bei der Instandhaltung geben.

Short vita

Landscape architect MDL from Copenhagen University department "life" in 1984
1984 – 1987 head of department "Greenery" in construction company K. Fl. Jacobsen a/s Dk.
1988 – now owner and director/sales director in landscape construction company Malmos a/s DK
2003 – now owner of Zinco Danmark a/s in cooperation with Zinco gmbh.
From dec. 2019 is both Malmos a/s and Zinco Danmark a/s owned by idverde.
I am member and active in organisations; Danish Landscapecontractors (Danish ELCA), and subdepartments of this.

Referent*in

Speaker



Weltkongress Gebäudegrün

**World Green
Infrastructure Congress
WGIC 2023**

www.bugg-congress2023.com

Lecture title

*Copenhill. The ski slope on the roof - a very extraordinary project
Short description of the lecture*

Short description of the lecture

I will give an short impression of my function on this project. I do in 6 years before starting contruction help the landscpearcitects and arcitects how to build this landscape "never done before". We discuss it with the projectleader from the owner of the building.

I will give some examples from the tender and negotiations period on 8 months, some examples from the constructionperiod on nearly 2 years and latest examples from our cooperation with the owner in the maintenance.